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Abstract (en)
Device for the elimination of carbon particles contained in the exhaust gases of heat engines, consisting of a filtration element (3 or 4) comprising
a gas-channelling envelope containing a filter (34 or 44) and forming a cavity which receives microwaves from a microwave generator (6),
characterised in that the generator (6) is connected to the filtration element by a tubular connecting member (7) which enters the envelope through a
connecting iris (37 or 47). <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif d'élimination des particules carbonées contenues dans les gaz d'échappement de moteurs thermiques, constitué par un élément de
filtration (3 ou 4) constitué par une enveloppe canalisant les gaz et contenant un filtre (34 ou 44) et ménageant une cavité qui regoit des micro-
ondes d'un générateur de micro-ondes (6), caractérisé par le fait que le générateur (6) est couplé a I'élément de filtration par un organe de couplage
((7) tubulaire, débouchant par un iris de couplage (37 ou 47) dans l'enveloppe.
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